

**香港國際機場電動車接駁服務 (「接駁車服務」) 換領及使用之條款及細則：**

1. 當接駁車服務換領申請獲成功處理，大新銀行有限公司 (「本行」) 將以短訊形式發送換領碼至信用卡客戶於本行記錄之手機號碼。
2. 客戶須於換領短訊內所列明的指定換領期內到香港國際機場一號航廈出發層 (L6) 1 號登機口或 5 號登機口附近之 ALLWAYS 服務櫃檯出示一次性換領碼，方可免費享用接駁車服務，並須與其他乘客共用接駁車。每輛接駁車最多可容納 5 位乘客，並不能獨自使用。
3. 接駁車服務由 ALLWAYS 提供及僅將乘客送至一號航廈出發層 (L6) 10 至 12 號或 23 至 71 號之間的登機口。接駁車服務須視乎供應情況而定，先到先得。根據機場規定，接駁車無法進入香港國際機場一號航廈之衛星客運廊及中場客運廊。
4. 每個換領碼只可供一人使用及只能使用一次，不接受隨行訪客。
5. 本行並非接駁車服務之供應商，恕不就有關服務之質素及供應負責。客戶如對該服務有任何查詢、意見或投訴，請直接與環亞機場貴賓室聯絡 (電話：2275 0000)。
6. 如有任何爭議，本行及環亞機場貴賓室保留最終決定權。
7. 本條款及細則按照香港的法律所解釋及受其約束。任何因本條款及細則而引起的爭議均受香港法院的非專有司法管轄權管轄。
8. 任何人士若非本條款及細則的一方，不可根據《合約 (第三者權利) 條例》 (香港法例第 623 章) 強制執行本條款及細則的任何條文。
9. 本條款及細則之中英文版本如有歧異，一概以英文版本為準。

**Terms and Conditions for the redemption and the use of Hong Kong International Airport Electric Buggy Service ("Buggy Service"):**

1. Upon successful gift redemption application for Buggy Service, Dah Sing Bank, Limited (**the "Bank"**) will send a redemption SMS with a redemption code to the mobile number of the cardholders recorded at the Bank.
2. Customers are required to present the one-time-use redemption code at the ALWAYS service counters near Gate 1 or Gate 5 on the Departures Level (L6) within Terminal 1 at the Hong Kong International Airport during the designated redemption period (as specified in the redemption SMS) to enjoy complimentary Buggy Service. Customers have to share the ride with other passengers. Buggy is on a shared basis, up to 5 passengers per buggy, and is not on an exclusive basis.
3. The Buggy Service is provided by ALWAYS and will transfer the passengers to their departure gate between Gates 10 – 12 or Gates 23 – 71 on the Departures Level (L6) within Terminal 1 of the Hong Kong International Airport only. The Buggy Service is subject to availability and on a first-come, first-served basis. According to the airport regulations, Buggy Service is not accessible at Midfield Concourse and Terminal 1 Satellite Concourse.
4. Each redemption code can only be used by one person and be used once only. No accompanying guest is allowed.
5. The Bank is not the supplier of the Buggy Service and shall not be responsible for any matters in relation to the quality and availability of the Buggy Service. Any enquiry, comment or complaint about the Buggy Service should be directed to Plaza Premium Group (Contact Number: 2275 0000).
6. In the event of any dispute, the decision of the Bank and Plaza Premium Group shall be final.
7. These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of Hong Kong. Any dispute arising under these Terms and Conditions shall be subject to the non-exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong.
8. A person who is not a party to these Terms and Conditions may not enforce any of their provisions under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap.623 of the Laws of Hong Kong).
9. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.